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Consilierii judeteni se alatura campaniei initiate  de citynews.ro la finalul anului trecut, in data de
12 decembrie, “Nu va bateti joc de sportul maramuresean!”.

  

In incercarea de a obtine mai multi bani pentru acest domeniu considerat multa vreme drept
“cenusareasa” judetului, presedintele Comisiei de Sport din cadrul Consiliului Judetean
Maramures, Gabriel Zetea a propus ieri alocarea a 2% din buget sportului.

  

“Ieri, membrii Comisiei de Turism, Mediu, Sport si Tineret (CTMST) am cazut de acord ca in
aceasta perioada extrem de dificila pe care o traverseaza sportul maramuresean este nevoie de
o finantare mult mai solida din partea autoritatilor locale. Ca urmare am propus, si in urma unei
initiative venite din partea presei, sa acordam 2% din buget sportului maramuresean. Dorinta
noastra este momentan in stadiul de propunere, care va fi inaintata catre Comisia de
Buget-Finante pentru a ajunge in plen la urmatoarea sedinta extraordinara a Consiliului
Judetean”, a adeclarat intr-un interviu acordat citynews.ro Gabriel Zetea.

    

Anul acesta bugetul judetului este de aproximativ 170.000.000 lei. Din aceasta suma a fost
scazut bugetul asigurarilor sociale a Directiei Generale de Asistenta Sociala si Protectia
Copilului care reprezinta circa 40.000.000 de lei, si au ramas de impartit circa 130.000.000.
Conform propunerii facute de membrii CTMST, sportul ar urma sa primeasca circa 2.600.000
lei. Din aceasta suma, circa 80% va reveni cluburilor mari din Baia Mare, adica vor fi impartite
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intre cele cinci echipe de top: HC Minaur Stiinta CSM Baia Mare, Stiinta HCM Baia Mare, Stiinta
Explorari, CSM Stiinta Baia Mare si FC Baia Mare.

  

“Inca de anul trecut am facut o propunere in cadrul comisiei noastre prin care am spus ca ar fi
bine sa alocam macar 25% din bugetul sportului exclusiv pentru juniori. Din pacate nu cred ca
vom reusi sa facem acest lucru de acum pentru ca cerintele cluburilor de performanta sunt
foarte mari. Vom incerca sa dam 80% din aceasta suma pe care o vom obtine, oricare ar fi ea,
celor cinci cluburi mari. Din pacate unele dintre echipe au probleme mari, in sensul ca au datorii
la stat iar acest lucru ne pune in imposibilitatea de a le da bani. Speram ca toate aceste
neajunsuri vor fi rezolvate in timp util, adica inainte de a-si depunde proiectele de finantare”, a
adaugat Gabriel Zetea.

  

Presedintele Comisiei de Sport sustine ca pentru aprobarea acestei sume este nevoie de un
lobby puternic, mai ales ca numerosi consilieri judeteni spun ca aceasta suma este mult prea
mare: “Trebuie facuta o presiune mare asupra consilierilor judeteni pentru ca am auzit voci care
spun ca 2% este o suma prea mare. Intr-adevar este o suma mai mare decat ceea ce s-a
acordat in ultimii ani, dar si presiunile asupra cluburilor sunt mult mai mari in acest moment.
Este foarte greu astazi sa faci performanta fara bani. Practic acest lucru este imposibil”.

  

Autor: Tania Purcaru

  

Sursa: Citynews.ro
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http://www.citynews.ro/maramures/stiri/interviul-zilei+11/succes-sportul-maramuresean-primeste-2-din-buget+38729/

